



中国海关备案

中国知识产权的海关备案，是指权利人就已经取得的知识产权向中国海关申请备案，以便海关在进出口货物的监管过程中，主动采取保护措施。

谁可以申请中国海关备案？

商标注册人、专利权人、著作权人和与著作权有关的权利人等。

海关备案的好处是什么？

- a) 海关总署 + **41** 个直属海关 + **562** 个隶属海关机构进出口监管中主动保护;
- b) **400** 多个口岸联动检查;
- c) 有利于发现侵权、申请扣留、预防侵权。

中国知识产权海关备案保护有效期多久？

最长可达 **10 年**。

申请海关备案的费用是多少？

SGD 550 起。请联系我们索取更具体的报价。

(Effective Date: Oct 1 2020 生效日期：2020 年 10 月 1 日)

PRC Custom Recordal

PRC Customs Recordal refers to the procedures for the Intellectual Property owner to file requests with the Customs for recording their IP rights in advance, so that the Customs can actively protect the relevant IP rights in the process of supervision.

WHO is eligible?

Trademark owner, patent owner, copyright owner and relevant right holder.

WHY Customs Recordal?

- a) Active protection measures taken by General Administration of Customs + **41** direct customs institutions + **562** subordinated customs institutions nationwide in import and export supervision.
- b) Investigations in more than **400** ports.
- c) Facilitate to seize suspected infringing goods, apply for detention, prevent possible infringements.

How long of IP customs recordal?

Up to **10 years**.

How much?

From **SGD 550**. Please feel free to contact us for more detailed quotation.